

Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8.

Torsdag den 5. maj 2022 kl. 17.30.

Deltagere: Elva, Jens, Egon, Simon og Lars.

1. Protokol

Lars blev valgt som referent.

Referater fra seneste møde godkendt og underskrevet.

2. Kælderrum

Jens har fået styr på kælderrum.

Hvis folk flytter uden at tage deres møbler med, skal de opbevares i et af kælderrummene i 3 måneder.

Elva taler med Ungdomsbo om overholdelse af reglementet.

3. Affaldsposer

Der er afbud fra Elva og Lars til udleveringen den 10. maj.

Der udleveres kun poser til folk der ikke møder op, hvis deres sygesikringsbevis fremvises.

Ungdomsbo har udarbejdet små visitkort med information om hvordan man kommer i kontakt med Ungdomsbo, kundeservice og viceværterne. De er til udlevering til beboere der kunne have brug for det, og lægges i fælleslokalet.

4. Formandsmøde

Der er afholdt formandsmøde den 2. maj. Referatet blev fremvist på mødet.

5. Affaldsproblemer

På seneste møde blev det besluttet, at afdelingsbestyrelsen skulle diskutere løsninger på problemerne med affaldsskurene i gårdene. Der er mange små spande til køkkenaffald, der står så man ikke kan komme til de bagerste, og generelt er der meget uorden i skurene.

Elva forsøger at tale med Ungdomsbo om måske at flytte rundt på containerne i skurene.

6. Eventuelt

Intet at referere.

Mødet sluttede kl. 18.05.